
Vodovod na Lipoglavu
Dekle je zajemala
z vedrom vodo
vodico hladno

Narodna

To so verzi, vklesani v kamen kot
pomnik postavitvi in vključitvi vodo-
voda na Lipoglavu, odsevajo pa vso
resnico in težave, ki so jih občani te
KS doavljali v dolgoletnem boju za
•vodo.

Ko nam voda že desetletja priteka
iz pip v stanovanjih, garažah itn., to
jemljemo kot normalni in sestavni
del našega življenja in niti ne pomi-
slimo, da je v naši neposredni bližini
kraj, kjer je voda tamkajšnjim kra-
janom muka in vsakodnevna skrb.
Prebivalci KS Lipoglav so bili vse do
letos. brez vodovoda in so se z vodo
oskrbovali iz kapnic ali iz izvirov, ki
pa jih je čedalje manj tudi tam v hri-
bih. Vroči meseci so izčrpali tako ene
kot druge. Takral je bilo potrebno
voziti vodo iz Panške reke, ki pa je
daleč in globoko pod vasjo. Zadnja
leta so jo vozili gasilci s cisternami,
kar pa vsekakor ni bilo poceni.

Leta 1979 se je v naši občini le na-
bralo toliko denarja, da so pričeli
graditi vodovod tudi na Lipoglavu.
Pri tem so pomagali občani sarni tako
z izkopi kot z drugimi deli in z mate-
rialom, kar je veliko pripomoglo k
lemu, da je bil vodovod ceneje na-
pravljen kot bi bii sicer. Vedeti mo-

ramo, da je vodovod napeljan po
zelo hribovitem svetu in da je to za
tako malo številčno KS zelo draga in-
vesticija. Pri gradnji vodovoda so ve-
liko prispevale mladinske delovne
brigade, ki so vsa leta gradnje sode-
lovale s prostovoljnim delom. Tudi
njim gre zahvala, da je bil vodovod
letos dokončan, saj so mladinci delali
prav na odsekih, kjer del ni bilo moč
opraviti s stroji. Njim so krajani te
KS prav posebno hvaležni.

Tako je bil letos poleti vodovod
zgrajen in na prireditvi v počasitev
praznika dneva vstaje slovenskega
naroda je bil 25. julija na Lipoglavu
svečano predan krajevni skupnosti
Lipoglav in njenim krajanom.

Ob pričetku svečanosti je navzoče
pozdravil predsednik KS Lipoglav
Anton Vovk, o pomenu vodovoda za
te kraje kot tudi o mestu in vlogj teh
krajev med NOB pa je spregovoril
predsednik OO ZZB NOV naše ob-
čine Marjan Moškrič, ki je vodovod
tudi simbolično predal svojemu na-
menu.

Proslavi je prisostvovalo veliko
krajanov, mladinci, ki so sodelovali
pri gTadnji vodovoda ter številni
predstavniki družbenopolitičnega
življenja občin Moste-Polje in Gro-
suplje kakor tudi mesta Ljubljana.
Pozdrave z dobrimi željami pa je po-
slal tudi predsednik IS SRS Janez
Zemljarič.
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